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1. Opening en welkom

2. Update per land:

3.

4. Op basis van de informatie welke RIVM t/m 15-10 heeft

ontvangen.

LE EE] Bonaire Curacao | Aruba | Sint

controleren Mazrian
(incl. zorg
kwetsbare

Aantal positief geteste 137 14 5 645 4225 729

mensen totaal (+26) (+5) (+10)

(sinds gisteren)

Aantal actieve COVID 28 3 0 277 348 50

patiénten actueel

Aantal ziekenhuisopnamen 2(7) 0 0 (1) F1{11) 11 3(31%3)

actueel (240)
(cumulatief?)
Aantal patiénten op IC 0 (2) 0 0 1{32) 4 (43) 0: (17%)

actueel

(cumulatief?)
Aantal patiénten overleden 0 0 0 1 32 22

totaal

* inclusief 1 inwoner van de Franse kant van St. Maarten

Linclusief 1 inwoner van Saba
2 cumulatief aantal ziekenhuisopnames voor Aruba en Sint-Maarten niet met

zekerheid bekend door rappotagevertraging.
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a. Bonaire
ooi atum

Momenteel 6 dagen achter elkaar 0 besmettingen en veel Ve chitobor 220

herstellenden. Gisteren is er een huisarts overleden die voor

covid-19 was opgenomen in CMC.

b. Sint Eustatius

De GGD gaat veel actiever testen en dit gebeurt dan vanaf

zaterdag. Laatste geval was een lokaal geval en het is nog

onduidelijk wat de bron was. Er komt een nieuwe

noodverordening, welk een continuering is van afgelopen 2

weken met een aantal punten verscherpt.

c. Saba

Maatregelen zijn actief bij de grenzen, maar er wordt nog

geen 1,5m afstand gehanteerd op het eiland zelf omdat er

geen besmettingen zijn.

d. Nederland

Weer een stijging in besmettingen in Nederland en het loopt

op.

5. Tijdelijke wet maatregelen covid-19

a. Bespreken proces hoe verder

In beleving van de Stas is er een goede samenwerking en

het lijkt te lukken om via deze nieuwe tijdelijke wet verder

te kunnen werken. Vorige week was het gelukt om

draagvlak te vinden voor de vangnetbepaling om

noodverordeningen mogelijk te maken voor de BES als

tijdelijke oplossing voordat deze wordt omgezet in een

ministeriele regeling.

Bonaire verzoekt dat het te doorlopen proces, zo low profile

mogelijk houden voordat deze discussie weer bij de

eilandsraad beland. Bonaire vraagt om voorzichtigheid zodat

we niet door politieke discussie worden verleid. ZIJCN en

gezaghebber Bonaire zullen hier apart over spreken over de

verstandige regie richting de eilandsraad.

b. Motie Jetten

Momenteel worden de verschillende opties in beeld gebracht
door WJZ en wordt op korte termijn naar gekeken.

Volgende keer op de agenda als er iets relevant is om

te melden.

6. Kosten covid-19

Saba en Bonaire hebben antwoord op de vraag gegeven en VWS

die wacht nog op antwoord van Sint Eustatius. Marnix zal het nog

een keer op tafel leggen en pakt het direct op na het overleg.

7. Electieve zorg bovenwinden
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Er is een groep patiénten die zorg nog nodig hebben, maar het
_—

leveren van zorg is ingewikkeld geworden door de lockdown. ZIJCN
|. ier 2020

probeert om de zorg op een verstandig wijze op te pakken en

daarvoor is er een verstandig kader opgesteld om op een

verantwoorde manier de zorg te continueren. Er is een aantal

omstandigheden die constant wijzigen en ZIJCN is bezig om een

afwegingskader te maken welk je met een risico matrix kan zien.

Naar rol en taakverdeling moet nog heel goed naar gekeken

worden, want VWS kan niet verantwoordelijk zijn voor als

patiénten kiezen om uit de bubbel gaan. Er is hulp nodig van de

OL’s om op een verstandig manier de zorg te continueren en de

quarantaine regels binnen de bubbel goed te regelen. Daar is regie
en communicatie richting de burgers voor nodig. Als dit kader ligt,
dan zal dit op de volgende agenda komen.

8. Vliegverboden BES

Per maand is er gekeken of het bestaande beleid nog van

toepassing is en of het gewijzigd moet worden. Bonaire wil graag

open voor andere bestemmingen en er is een operationele team

die hierin meekijken. Volgende week woensdag klaar om dit

bespreken.

Sint Eustatius zit er iets anders in omdat het beleid containment

(strak quarantaine beleid) is en invliegen van mensen buiten loopt
via gestelde (urgentie)categorieén. Sint Eustatius is heel kritisch

over de risico om het virus uit andere landen mogelijk te gaan

importeren, maar willen wel de economie draaiend houden. Sint

Eustatius wil heel voorzichtig hierin in zijn.

Op Saba zijn er plannen om voor long term stay toerisme in te

gaan zetten en waar mensen ook meteen in quarantaine kunnen.

Beleid is overgegaan van centrale quarantaine naar

thuisquarantaine met beveiliging en dat loopt goed. Het betreft

toeristen en studenten die langer willen blijven.

Afgesproken wordt dat in de VC met RIVM morgen aangeven wordt

hoe de drie eilanden erin zitten en hun standpunten aangeven. Dan

er komt een advies.

9. Wvttk

10. Sluiting
Bi.
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